
Förbundet för Ekoparken       Protokoll 
 

Styrelsen         2011 03 28 
 
 
 
Sammanträde hos Richard Murray, Drottningholmsvägen 1, Stockholm 
 
Närvarande: Märtha Angert Lilliestråle, Elisabeth Hedin, Klas Langels, Bitte Liberg, Anne Murray, 
Richard Murray, Bengt Rundquist, Gunilla Sterner Kumm, Anders Widell 
 
Förhinder: Lars-Gunnar Bråvander, Lennart Tonell, Henrik Waldenström 
 
 
§1 Förbundets ordförande, Richard Murray, öppnade mötet och hälsade den nye suppleanten Klas 
Langels välkommen i styrelsen. 
 
§ 2 Till mötesordförande utsågs Richard Murray och till mötessekreterare Gunilla Sterner Kumm 
 
§ 3 Godkännande av dagordningen 
Dagordningen för mötet godkändes efter ett tillägg rörande spårväg över Ladugårdsgärde 
 
§ 4 Konstituering 
Styrelsen konstituerade sig enligt följande: 
Ordförande:  Richard Murray 
Vice ordförande: Märtha Angert Lilliestråle 
Kassör:   Anne Murray 
Sekreterare:  Gunilla Sterner Kumm 
Hemsidesansvarig: Bengt Rundquist 
Klubbmästare:  Anders Widell 
 
§ 5 Firmatecknare 
Förbundets firma tecknas av  kassör Anne Murray och förbundets ordförande Richard Murray var 
för sig. 
 
Kassören, Anne Murray, fick i uppdrag att ordna fullmakt för suppleanten Klas Langels att teckna 
förbundets plusgirokonto. Anne Murrays tidigare fullmakt att teckna plusgirokontot kvarstår. Anne 
Murray och Klas Langels tecknar plusgirokontot var och en för sig. Klas Langels fick i uppdrag att 
sköta förbundets bokföring under ledning av Anne Murray. 
 
§ 6 Föregående mötes protokoll 
Protokollet från sammanträdet den 26.2.2011 gicks igenom och godkändes. 
 
§ 7 Förbundets ekonomi 
Förbundets kassör, Anne Murray, meddelade att kr 40 291 finns i kassan samt vidare drygt  
kr 30 000 på bank. Förbundets kommande broschyr har budgeterats dra en kostnad på cirka  
20 000 kr. Medlemsavgifter för 2011 har börjat komma in. 
 
§ 8 Rapporter 
. En för  Djurgårdsförvaltningen och FFE gemensam konferens planeras äga rum den 13 oktober.  
Konferenstema: Nationalstadsparken – Hinder eller möjligheter 
 

    
 



. Möte i Kungens råd kommer att äga rum den 5 april. Stockholms stad kommer att föredra 
Albanoärendet.  Richard Murray och Märtha Angert Lilliestråle är inbjudna att ge synpunkter. 
 
. Styrelsen har tidigare beretts möjligheter att ge synpunkter på det av FFE och Haga-Brunnsvikens 
vänner gemensamt utarbetade yttrandet över programförslaget för Albanoområdet. Beslutades 
godkänna det insända yttrandet. Diskuterades komplettering rörande studentbostäderna. Märtha 
Angert Lilliestråle åtog sig att tydliggöra att bostadsbyggande i nationalstadsparken inte är förenligt 
med lagen. Ett möte med Kommittén för Gustavianska Parken ägde rum den 24 mars för att 
klargöra och formulera våra huvudsakliga invändningar mot det liggande förslaget. En gemensam 
skrivelse ska sedan skickas till stadsbyggnadsborgarrådet Regina Kevius. KGP avser att ordna ett 
särskilt symposium om spridningsvägar och deras betydelse. 
 
. Richard Murray har uppmanat Djurgårdsförvaltningen att initiera snarast möjligt initiera ett  möte 
med Täby galopp för att diskutera galopptävlingarna på Ladugårdsgärde. Strävan bör vara att flytta 
evenemanget till sensommaren. 
 
. För åtgärder i naturen som inte kräver särskilda tillstånd gäller i många fall en skyldighet att 
anmäla åtgärden för samråd enligt 12 kapitlet 6 § miljöbalken. Märtha Angert Lilliestråle åtog sig 
att följa upp lagens tillämplighet inom nationalstadsparken och i relation till de åtgärder som 
vidtagits för galopptävlingarna. 
 
. Länsstyrelsens vård- och utvecklingsplan 
Anne Murray rapporterade från mötet rörande Ladugårdsgärde. 
Bitte Liberg skriver ett förslag till ändringar i texten rörande Gärdesstaden, 
speciellt med avseende på kv Tre Vapen. 
 
. Märtha Angert Lillestråle meddelade att Hagadagen kommer att äga rum den 29 maj. 
 
§ 9 Verksamhetsplanering 2011/2012 
Bevakningsområden för styrelsens medlemmar fastställdes enligt nedanstående lista: 
 

− Albano     Märtha Angert Lilliestråle o Richard Murray 
− Bevakning av spridningsvägen  Bitte Liberg o Elisabeth Hedin                                                         

            Hjorthagen-Storängsbotten 
− Bevakning av Bellevueparkens   Richard Murray o Märtha Angert Lilliestråle 

 restaurering + Norra länken 
− Utformningen av Norrtullstomten  Richard Murray o Märtha Angert   

      Lilliestråle 
− Utvecklingen av Djurgårdsbrunn,  Henrik Waldenström, Richard Murray o  

 tennishallar, etablering   Klas Langels 
− Rädda Lindgården    Anne Murray 
− Bevaka Gröna Lunds expansion  Henrik Waldenström 
− Länsstyrelsens vård- och utvecklingsplan Richard Murray o övriga i styrelsen 
− Uppvaktningar av politiker i Stockholm, Richard Murray 

  Solna och Lidingö 
      -    Internationell konferens      Richard Murray, Lennart Tonell o Bengt 
       Rundquist 
      -    Föreningskonferens med inriktning på Anders Widell  
           medlemsföreningarnas problem 

− Busstur/guidning för medlemsföreningarna Anders Widell, Henrik Waldenström, Gunilla 
den 27 augusti     Sterner Kumm, Bengt Rundquist 

− Deltagande i Nationalstadsparksrådet, Richard Murray, Märtha Angert Lilliestråle o 



            trädfällningsförbud    Bitte Liberg 
− Bevakning av galopp på Ladugårdsgärde Richard Murray o Märtha Angert Lilliestråle

       
− Tre Vapen – breddning av NSPs midja Bitte Liberg, Anne Murray o Märtha Angert 

      Lilliestråle 
− Svea Artilleri – bevakning av dp  Bitte Liberg 
− Östermalms IP – bevakning av förslag Richard Murray, Henrik Waldenström o Bitte  

till ny fotbollsarena    Liberg 
− Lappkärrsberget – 700 studentbostäder Henrik Waldenström o Klas Langels 
− Silverdal-Rådan, naturreservat och  Elisabeth Hedin o Richard Murray 

 överklagande 
− Stora infrastrukturprojekt som berör Nsp Richard Murray o Lennart Tonell 
− Planskild korsning Bergianska  Lars-Gunnar Bråvander 

 
 
§ 10 Yttrande Dp, ny färjeterminal i Allmänna Gränd 
Anne Murray följer upp ärendet 
 
 § 11  Yttrande över Lindgården 
Djurgårdens Hembygdsförening har till Stockholms Stadsbyggnadskontor avgett ett yttrande 
rörande ny utställd detaljplan för kv Konsthallen 2 m fl i Stadsdelen Djurgården. Föreningen 
avstyrker förslaget på ett antal grunder.   
Beslöts att godkänna att Förbundet för Ekoparken ställer sig bakom yttrandet.  
 
§ 12 Spårväg över Ladugårdgärde 
SL har i uppdrag att fortsätta planeringen av en utbyggnad av Spårväg city i nordostlig riktning mot 
Ropsten. Den östliga sträckningen föreslås ansluta till Djurgårdslinjen vid Djurgårdsbron och sedan 
passera Valhallavägen, in på Lindarängsvägen och vidare upp till Värtan. Diskuterades vikten av att 
spårvägen inte anläggs på grön mark. Uppdrogs åt Richard Murray att skriva yttrande. 

§ 13 Övriga frågor 

. Naturmark mellan hus 

Även gröna ytor kan vara kulturhistoriskt värdefulla. Stockholms stadsmuseum, som k-märker 
byggnader, utarbetar nu en metod  för att göra kulturhistoriska värderingar av stadens landskap och 
k-märka platser mellan husen. Diskuterades att eventuellt bjuda in Klara Johansson, 
byggnadsantikvarie på muséet och ansvarig för projektet. Anne Murray tar kontakt. 

. Ekopark syd 

Önskemål finns om att utvecka en Ekopark Syd (Magelungen, Fagersjö, Ågesta...). FFE stöder 
detta. 

§ 14 Kommande sammanträde 

Nästa sammanträde äger rum måndagen den 9 maj kl 18 hos Bitte Liberg, Torkel Knutssonsgatan 
31, Stockholm. Sammanträdet därefter bestämdes till den 15 juni, förhoppningsvis i Cedergrenska 
parken. 

 

Vid protokollet       Justeras 

 

 

Gunilla Sterner Kumm      Richard Murray 


